

ASGARİ ÜCRET 2023**Brüt Asgari Ücret (2023 Yılı)**
(4857 sayılı Kanun/Madde 39)

Günlük (TL)	Aylık (TL)
333,60	10.008,00
29.12.2022-32058 tarih sayılı Resmi Gazete' de ilan edilmiştir.	

Brüt Asgari Ücret (2023 Yılı)
(Aday Çırak/Çırak)
(3308 sayılı Mesleki Eğitim Kanunu/Madde 25)

Günlük (TL)	Aylık (TL)
100,08	3.002,40

Net Asgari Ücret (2023 Yılı)
(İşletmelerde Mesleki Eğitim Gören Öğrenciler / Mesleki ve Teknik Ortaöğretim Okul ve Kurumlarında Staj veya Tamamlayıcı Eğitim Gören Öğrenciler)
(3308 sayılı Mesleki Eğitim Kanunu/Madde 25)

Net Tutar (TL)	
20 ve üzeri çalışanı olan işyerlerinde	1 ve 19 arası çalışanı olan işyerlerinde
2.552,04	1.276,02

Net Asgari Ücret (2023 Yılı)

Net Tutar (TL)	
Brüt Asgari Ücret	10.008,00
Sigorta Primi İşçi Payı (%14)	1.401,12
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı (%1)	100,08
Kesintiler Toplamı	1.501,20
Net Asgari Ücret	8.506,80

Net Asgari Ücret (2023 Yılı)
(Konut Kaptiveıları)

Net Tutar (TL)	
Brüt Asgari Ücret	10.008,00
Sigorta Primi İşçi Payı (%14)	1.401,12
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı (%1)	100,08
Kesintiler Toplamı	1.501,20
Net Asgari Ücret	8.506,80

Asgari Ücretin İşverene Maliyeti (2023 Yılı)

Brüt Asgari Ücret	10.008,00
Sigorta Primi İşveren Payı (%15,5) (5 puanlık prim indirimi dikkate alınmıştır)	1.551,24
İşsizlik Sigortası Primi İşveren Payı (%2)	200,16
Toplam Maliyet	11.759,40